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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Az Ön elképzelése szerint az egészségügyi ellátórendszer hatékonyabbá tétele érdekében az
üzleti életben ismert módszert alkalmazva a nem eléggé hatékonyan működő egységektől
eladás útján kell megszabadulni?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk
benyújtani dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Önhöz intézett írásbeli kérdéseinkre adott válaszának együttműködésre vonatkozó részével
egyetértünk. Mi magunk is szeretnénk, ha közös erőfeszítéssel hozzáláthatnánk egy
betegbarát, ugyanakkor ésszerű, költséghatékony egészségügyi rendszer kialakításához,
amelyben az állam felelősségvállalásának és a magánkezdeményezésnek egyaránt helye van .
Bár a feltett kérdéseinkhez nem sok köze volt, egyetértünk Önnel abban, hogy az
egészségügyi ellátó - és biztosítási rendszer hatékonysága kívánnivalót hagy maga után . Ám
válaszából nekünk úgy tűnik, hogy Ön a probléma megoldására azt az üzleti életből vett
módszert akarja alkalmazni, amely szerint a nem eléggé hatékony egységeket el kell adni .

Kérdezzük tisztelt Miniszter úrtól :

Valóban úgy kell-e értenünk a válaszában megfogalmazott elképzelését, hogy az
egészségügyi ellátórendszer hatékonyabbá tétele érdekében az üzleti életben ismert módszert
alkalmazva a nem eléggé hatékonyan működő egységektől eladás útján kell megszabadulni?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Kérdés

Budapest, 2005 . március 9 .
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